
  PROTOKOŁ  NR IX/11 
z posiedzenia IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 26 maja 2011 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Wszyscy radni obecni. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz złoŜył Ŝyczenia wszystkim mamom                    
z okazji „Dnia Matki”. Następnie przedstawił następujący porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. ZłoŜenie ślubowania przez radnego Adama Michała Mickiewicza. 
3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
4. Powołanie sekretarza obrad. 
5. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
6. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za kwiecień 2011 r. 
8. Zapytania. 
9. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie z działalności Policji                   

w 2010 roku oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Gminie 
Wyszków.  

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowych,  

stanowiących własność Gminy Wyszków; 
2) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości 

gruntowej, stanowiącego własność Gminy Wyszków; 
3) udzielenia pozwolenia Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich 

zobowiązań finansowych na wydatki bieŜące; 
4) zmiany uchwały Nr VII/26/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 marca              

2007 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

5) ustalenia opłat za wpis do Rejestru Ŝłobków i klubów dziecięcych prowadzonych na 
terenie Gminy Wyszków; 

6) ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone 
przez Gminę Wyszków; 

7) likwidacji Szkoły Podstawowej w Kamieńczyku; 
8) likwidacji Szkoły Podstawowej w Gulczewie; 
9) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 

11. Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2010 rok. 
12. Zapytania i wolne wnioski. 
13. Zamknięcie obrad. 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących zmian: w punkcie 10, podpunkt 3 zdjąć uchwałę w sprawie udzielenia 
pozwolenia Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych 
na wydatki bieŜące, a w jej miejsce wprowadzić uchwałę w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na 2011 rok; w punkcie 10, podpunkt 4 wprowadzić uchwałę w sprawie wyraŜenia 
zgody na sprzedaŜ nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym oraz w sprawie 
wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od cen nieruchomości. 
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P. Biernacki poinformował, Ŝe zanim zostanie przegłosowany nowy porządek obrad,                     
P. Adam Mickiewicz złoŜy ślubowanie, które odbywa się w ten sposób, Ŝe po odczytaniu 
roty przez Przewodniczącego Rady P. Mickiewicz wypowiada słowo „ślubuję”. Ślubowanie 
moŜe być złoŜone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóŜ Bóg”. Następnie Przewodniczący 
odczytał tekst ślubowania radnego: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
Gminy i jej mieszkańców”. 
P. Mickiewicz złoŜył ślubowanie. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane wcześniej zmiany                
w porządku obrad.  
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 20, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 1) została wybrana P. Zofia Gałązka. 
 
Ad. 4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Stanisław Nasiadka; 
2. P. Grzegorz Wyszyński; 
3. P. Lucyna Sosnowska. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 kwietnia 2011 r.                    
w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1) został przez 
radnych przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za kwiecień 2011 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad. 7. 
P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 zwrócił się z prośbą o namalowanie na 
ścieŜce rowerowej przy ul. Pułtuskiej (między przejazdem kolejowym a ul. Sowińskiego) 
znaków poziomych, informujących o tym, która część chodnika przeznaczona jest dla 
rowerów, a która dla pieszych. 
P. Sobieski zwrócił się z prośbą o przedłuŜenie parkingu z kostki na ul. 11 Listopada. 
Poinformował, Ŝe jest tam jeszcze trochę miejsca, a w tej chwili kierowcy parkują na 
trawniku. 
P. Curuł poprosił, aby na następnej sesji Burmistrz przedstawił informacje dotyczące  
terenów zalewowych w Kamieńczyku (przebieg linii granicznej przez ten teren,  
konsekwencje dla budynków, budowanych w oparciu o pozwolenia na budowę itp.). 
P. Abramczyk – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki poinformował,                   
Ŝe zgodnie z planem pracy komisji na 2011 r., komisja dokonała oceny pracy StraŜy 
Miejskiej ze szczególnym uwzględnieniem likwidacji dzikich wysypisk. Następnie                      
P. Abramczyk odczytał Protokół Nr 5/11 z przeprowadzonej kontroli (załącznik nr 3 do 
protokołu). 
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P. Biernacki – Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącemu 
Rady - P. Krukowi. 
 
Ad. 9. 
Aspirant Sztabowy Dariusz Świderek –- Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy 
Powiatowej Policji  w Wyszkowie przedstawił sprawozdanie z działalności Policji w 2010 r. 
oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Gminie Wyszków 
(załącznik nr 4 do protokołu). 
P. Chodkowski przekazał swój głos mieszkańcowi Wyszkowa – P. Czajce.  
P. Czajka spytał, ile było interwencji policji w sprawach zakłócania ciszy nocnej i jaka jest 
skuteczność tych interwencji? Czy w wyniku zakłócania ciszy nocnej dochodziło równieŜ do 
innych wykroczeń czy przestępstw? Czy podczas tych interwencji były przypadki 
zniewaŜenia policjantów? Jaki jest charakter patroli policyjnych? 
Aspirant Sztabowy Dariusz Świderek poinformował, Ŝe dokładnej ilości interwencji                 
policji w sprawie zakłócania ciszy nocnej nie moŜe w tej chwili podać. Na pewno 
skierowano 18 wniosków do sądu za zakłócanie ciszy nocnej. Po kaŜdym weekendzie 
sporządzane jest kilka notatek równieŜ z tym związanych. Natomiast w sprawie zniewaŜenia 
policjantów poinformował, Ŝe w 2010 r. odnotowano 8 - 9 takich przypadków. Co do 
charakteru patroli, są to patrole piesze przeprowadzane wspólnie ze StraŜą Miejską. 
P. Dziubłowski zwrócił się z prośba do policji o przedłuŜenie czasu palenia się Ŝółtego 
światła w ulicznej sygnalizacji świetlnej. Stwierdził, Ŝe Ŝółte światło powinno palić się                     
3 sekundy, a pali się 2 sekundy.  UwaŜa, Ŝe bardzo często kierowcy nie mają moŜliwości 
zjechania ze skrzyŜowania przed zapaleniem się światła czerwonego. Taki stan rzeczy 
spowodował, Ŝe ponad 150 osób znajduje się na liście do ukarania za przejazd na 
skrzyŜowaniu na czerwonym świetle.  
Aspirant Sztabowy Dariusz Świderek poinformował, Ŝe przekaŜe sprawę odpowiednim 
słuŜbom w celu sprawdzenia i ewentualnego zweryfikowania czasu palenia się sygnalizacji 
świetlnej. UwaŜa jednak, Ŝe skoro przed kaŜdym skrzyŜowaniem stoi znak informujący                 
o sygnalizacji świetlnej, to naleŜy juŜ wcześniej dostosować odpowiednią prędkość do 
przejazdu przez to skrzyŜowanie. 
P. Chodkowski spytał, czy jest moŜliwość rozszerzenia działania monitoringu na obiekty 
handlowe w mieście? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe ze względów technicznych nie jest to 
moŜliwe. 
P. Szczerba spytał jak policja ogólnie postrzega bezpieczeństwo w mieście? Poprosił                
o egzekwowanie zakazu parkowania samochodów, który notorycznie jest łamany  po jednej 
ze stron ulicy Sowińskiego. 
Aspirant Sztabowy Dariusz Świderek poinformował, Ŝe na terenie miasta i gminy ogólna 
liczba stwierdzonych czynów przestępczych zmalała w porównaniu z rokiem 2009 oraz 
wzrosła ich wykrywalność. Natomiast odnośnie złego parkowania na mieście poinformował, 
Ŝe policja reaguje na kaŜdą zgłoszoną interwencję, robione są zdjęcia i wyciągane 
konsekwencje. 
 
Ad. 10. 
P. Fijałkowska - Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości 
gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ 
dotyczy czterech nieruchomości gruntowych, połoŜonych w Wyszkowie przy ul. Gen. 
Władysława Sikorskiego, których wartość ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego 
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przekracza 100.000 zł (za kaŜdą). Średnia cena za m² tych nieruchomości wynosi 126 zł. 
Cena nie jest najwyŜsza, ale na działkach stoją słupy i przebiega linia energetyczna. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/47/11 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                    
w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 
Wyszków. 
 
2) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości gruntowej, stanowiącego własność 
Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy udziału ½ w nieruchomości, 
składającej z czterech działek połoŜonych w miejscowości Rybno, na rzecz współwłaściciela 
nieruchomości, tj. Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej za cenę 31.125 zł. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/48/11 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości gruntowej, stanowiącego własność 
Gminy Wyszków. 
 
3) ) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2011 rok. Poinformował, Ŝe proponowane zmiany w budŜecie to m.in.: 
1) zmiany w dochodach: 

• 45.477 zł – zwrot podatku akcyzowego; 
2) zmiany w wydatkach: 

• 45.477 zł – rolnictwo i łowiectwo; 
• -42.500 zł – gospodarka gruntami i nieruchomościami;  
• 42.500 zł – zakup samochodu straŜackiego dla OSP w Lucynowie DuŜym; 

Komisje na swoich posiedzeniach nie zajmowały się powyŜszą uchwałą. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/49/11 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków 
na 2011 rok. 
 
4) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie bezprzetargowym oraz w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
cen nieruchomości. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy nieruchomości gruntowych przy 
ul. 1 Maja, Prostej, Generała Józefa Sowińskiego i 11 Listopada dla Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Przyszłość” na cele budownictwa mieszkaniowego i realizację urządzeń 
infrastruktury technicznej. Proponowana przez Burmistrza bonifikata wynosi 99% od cen 
w/w nieruchomości, ustalonych przez rzeczoznawcę majątkowego. 
P. Abramczyk uwaŜa, Ŝe są to małe działki, które naleŜy sprzedać spółdzielni, bo dzięki 
temu tereny te będą naleŜycie utrzymane. 
P. Szczerba spytał jaka jest cena tych działek? 
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Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe cena nieruchomości z naniesieniami 
wynosi ok. 400.000 zł. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 3), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/50/11 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie bezprzetargowym oraz w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
cen nieruchomości.  
 
5) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr VII/26/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 marca 2007 r.  w sprawie 
poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. Poinformowała, Ŝe 20 maja 2011 r. upłynął termin wyborów 
Sołtysów i Rad Sołeckich. W związku z tym, Ŝe od chwili podjęcia uchwały w tej sprawie, 
zostało wybranych trzech nowych sołtysów, naleŜy podjąć powyŜszą uchwałę, która 
upowaŜni ich do pobierania od osób fizycznych podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 
Nowo wybrani sołtysi to: Krzysztof Kuchta w Leszczydole Starym; Henryk Kalinowski w 
Rybienku Starym i Jadwiga Ickiewicz w Sitnie. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/51/11 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/26/2007 
Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 marca 2007 r. w sprawie poboru podatków                 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. 
 
6) P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za wpis do Rejestru Ŝłobków i klubów 
dziecięcych prowadzonych na terenie Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe uchwała ta 
została przygotowana w związku ustawą z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi do lat 
3. Rejestr Ŝłobków i klubów dziecięcych jest prowadzony przez Burmistrza i to właśnie 
Burmistrz sprawuje nadzór nad niepublicznymi Ŝłobkami i klubami. Projekt uchwały 
przewiduje opłatę za wpis do Rejestru Ŝłobków i klubów dziecięcych prowadzonych na 
terenie Gminy Wyszków w wysokości 20% minimalnego wynagrodzenia co wynosi ok.            
270 zł. Ustawa dopuszcza pobieranie opłaty w wysokości maksymalnie do 50%.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/52/11 w sprawie ustalenia opłat za wpis do Rejestru 
Ŝłobków i klubów dziecięcych prowadzonych na terenie Gminy Wyszków. 
 
7) P. Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe w projekcie uchwały, która została przedstawiona radnym na komisjach, 
Burmistrz wprowadził autopoprawkę, która mówi, Ŝe za kaŜdą rozpoczętą godzinę 
świadczeń opiekuńczo-wychowawczych poza podstawę programową odpłatność rodziców 
wynosić będzie nie 0,1% a 0,09% przeciętnego wynagrodzenia w gospodarce narodowej.             
P. Gołębiewska poinformowała, Ŝe w związku z nowelizacją ustawy o systemie oświaty              
z dnia 5 sierpnia 2010 r., dotychczasowe obowiązujące uchwały dotyczące opłat                           
w prowadzonych przedszkolach zachowują moc do 31 sierpnia 2011 r. W związku                       
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z powyŜszym, został przygotowany nowy projekt uchwały, który m.in. ustala wysokość 
opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola, przekraczające wymiar 5 godzin. 
Proponowana wysokość stawki za jedną godzinę, po wprowadzonej autopoprawce 
Burmistrza,  wynosi 2,90 zł. Została ona ustalona w oparciu o wykonanie budŜetu za 2010 r. 
oraz  o planowane od września 2011 r. podwyŜki wynagrodzeń dla nauczycieli. Zakładając, 
Ŝe dziecko będzie przebywało w przedszkolu przez 9 godz. dziennie i nie opuści ani jednego 
dnia, opłata wyniesie ok. 240 zł. P. Gołębiewska poinformowała, Ŝe dotychczasowa opłata 
za przedszkola publiczne, została ustalona przez Radę Miejską w 2003 roku na poziomie  
130 zł. miesięcznie. W obecnym stanie prawnym stawka obejmuje tylko jedną godzinę 
świadczeń realizowanych przez przedszkola ponad podstawę programową. Konieczność 
zmian podyktowana jest zatem nie tylko zmienionym zapisami ustawy, ale takŜe tym, Ŝe               
w przeciągu 8 lat znacząco wzrosły koszty utrzymania przedszkoli (nawet ponad 100%). 
Przedstawiony projekt uchwały proponuje takŜe wspomaganie rodzin wielodzietnych, 
poprzez wprowadzenie 30% ulgi w opłacie za udzielone świadczenie dla drugiego                        
i kolejnego dziecka z danej rodziny. Zmianie uległa równieŜ sprawa dot. zwrotu świadczeń 
za nieobecność dziecka w przedszkolu. Dotychczasowy zapis pozwalał na obniŜenie opłaty 
pod warunkiem, Ŝe dziecko nie przebywało w przedszkolu ponad 14 dni. Obecne przepisy 
pozwolą na zwrot pieniędzy za kaŜdy dzień nieobecności dziecka w przedszkolu. Wysokość 
opłat za korzystanie z wyŜywienia w przedszkolu, ustala dyrektor danego przedszkola. 
Szczegółowy zakres świadczeń, zasady pobierania opłat i zwrot opłat za świadczenia, określi 
umowa cywilnoprawna, zawarta pomiędzy dyrektorem danego przedszkola a rodzicem 
dziecka. Wzór umowy określi Burmistrz i będzie on jednakowy dla wszystkich przedszkoli. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Chodkowski  przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Piątek poprosił aby wzór umów pomiędzy dyrektorem danego przedszkola a rodzicem 
dziecka był tak sformowany, Ŝeby rodzice nie musieli płacić podatku z tytułu przyznanej ulgi 
na drugie i następne dziecko. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/53/11 w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Wyszków. 
 
8) P. Gołębiewska przedstawiła projekt uchwał w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 
w Kamieńczyku. Poinformowała, Ŝe zgodnie z procedurą, po podjęciu w dniu17 lutego 
2011 roku uchwały intencyjnej w sprawie zamiaru likwidacji szkoły, następnym krokiem 
było powiadomienie o tym Mazowieckiego Kuratora Oświaty oraz rodziców uczniów ze 
szkoły przewidzianej do likwidacji. Mazowiecki Kurator Oświaty wyraził pozytywną opinię 
w sprawie likwidacji szkoły w Kamieńczyku. Zasięgnięto takŜe w tej sprawie opinii 
związków zawodowych. Wypowiedział się tylko jeden związek „Solidarność”, proponując 
obniŜenie struktury organizacyjnej do oddziałów 0-III. Nie jest to niestety moŜliwe, 
poniewaŜ w tych szkołach pozostałoby jeszcze mniej dzieci. 
P. Turek poinformował, Ŝe juŜ bardzo duŜo mówiono na temat likwidacji szkoły i uwaŜa, Ŝe 
kaŜdy zainteresowany ma juŜ wyrobiony pogląd na ten temat. Zarówno on, jak i mieszkańcy 
Kamieńczyka są za tym, aby szkoła nie została zlikwidowana. 
P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka poinformował, Ŝe rodzice dzieci z likwidowanej szkoły             
w Kamieńczyku  wystąpili z wnioskiem o to, aby ich dzieci zostały przyjęte do Szkoły 
Podstawowej nr 5 i aby tam gmina zapewniła im dowóz. 
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Z-ca Burmistrza – P. A. Warpas poinformował, Ŝe na obecnym etapie prośba ta nie moŜe 
zostać zrealizowana. Zarówno w uzasadnieniu do uchwały intencyjnej jak i w uzasadnieniu 
do projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły, zaplanowana jest kontynuacja nauki             
w Szkole Podstawowej nr 3 w Wyszkowie. Istotnym jest takŜe fakt, iŜ Mazowiecki Kurator 
Oświaty ocenił pozytywnie włączenie obwodu likwidowanej placówki do obwodu Szkoły 
Podstawowej nr 3. P. Warpas nadmienił, Ŝe nie zamyka się jeszcze definitywnie tej sprawy.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13,  przeciw – 1, wstrzym.się – 6), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/54/11 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej               
w Kamieńczyku. 
 
9) P. Gołębiewska przedstawiła projekt uchwał w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 
w Gulczewie. Poinformowała, Ŝe procedura postępowania w sprawie likwidacji szkoły            
w Gulczewie jest taka sama jak szkoły w Kamieńczyku. Dodała, Ŝe w Gulczewie zawiązuje 
się stowarzyszenie TOR, które zamierza przejąć szkołę i dalej ją prowadzić. W tej chwili 
stowarzyszenie jest w trakcie rejestracji w Krajowym Rejestrze Sądowym.  
P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisji Finansów                              
i Gospodarki. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji                        
i Kultury. 
P. Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe odbyły się dwa spotkania ze 
Stowarzyszeniem TOR, które przedstawiło biznesplan i program działania dotyczący 
placówki w Gulczewie. Po przeanalizowaniu tych dokumentów, Burmistrz uwaŜa, Ŝe nie są 
one na tyle przekonywujące, by moŜna było wstrzymać likwidację szkoły i dać czas 
stowarzyszeniu na przygotowanie do jej przejęcia. Sądzi, Ŝe stowarzyszenie nie jest w stanie 
poprowadzić szkoły ze względu na niedostateczne środki finansowe. Z analizy biznesplanu 
wynika, Ŝe zabraknie subwencji oświatowej na kwotę ponad 100.000 zł rocznie. Trudno 
będzie stowarzyszeniu pozyskać co roku tak duŜą sumę pieniędzy. 
P. Wróbel poinformował, Ŝe obrona przed likwidacją tej szkoły zaczęła się juŜ 15 lat temu. 
Wtedy udało się ją ocalić. Ma nadzieję, Ŝe i teraz radni dadzą szansę szkole i uda się                    
ją utrzymać. Prosił, aby dać szansę stowarzyszeniu. 
P. Sikorska - przedstawicielka Stowarzyszenia TOR zaprezentowała dotychczasowe 
działania stowarzyszenia. Wyraziła nadzieję, Ŝe postawa mieszkańców, ich zaangaŜowanie, 
wywiązywanie się ze wszystkich zobowiązań wpłynie na pozytywną decyzję radnych. 
Skarbnik – P. Korczakowaki uwaŜa, Ŝe przedstawiony plan nie gwarantuje realnego 
funkcjonowania szkoły w Gulczewie poniewaŜ: 

• proponowane przez stowarzyszenie wynagrodzenie dla nauczycieli jest niskie (moŜe 
brakować kadry);  

• planowane zatrudnienie części osób na umowy zlecenia moŜe być zakwestionowane 
podczas przeprowadzanych kontroli; 

• w planie stowarzyszenia nie uwzględniono składek pracowniczych; 
• zaniŜono koszty remontów; 
• nie przewidziano rezerw na nieprzewidziane wydatki; 
• zawyŜono kwotę subwencji oświatowej; 
• załoŜono zbyt duŜy dochód z darowizn; 
• załoŜono zbyt duŜy przyrost dzieci w szkole; 
• brak jest wstępnych umów z nauczycielami. 
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Przed zabraniem głosu przez P. Dziubłowskiego, Wiceprzewodniczący Rady poprosił                   
o krótsze wystąpienia wygłaszane przez P. Dziubłowskiego. 
P. Dziubłowski spytał, czy jeŜeli stowarzyszenie się umocni i przekona radnych do swoich 
racji, czy jest szansa, aby w przyszłym roku działalność szkoły w Gulczewie została 
przywrócona? 
Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, Ŝe likwidacja szkoły nie przekreśla szans na 
współpracę ze stowarzyszeniem. W uchwale jest zapis o moŜliwości przekazania 
stowarzyszeniu budynków szkoły na cele oświatowe. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 10,  przeciw – 2, wstrzym.się – 8), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/55/11 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej               
w Gulczewie. 
 
10) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, Ŝe P. Henryka Anuszewska 
przychodzi do urzędu bardzo często, zdarza się Ŝe nawet kilka razy w tygodniu. W dniu               
15 marca br. P. Anuszewska przybyła na umówione spotkanie z Burmistrzem na godz. 12.30. 
W związku z tym, Ŝe na godz. 13.00 byli umówieni kolejni interesanci, po wysuchaniu                  
P. Anuszewskiej, Burmistrz poprosił o opuszczenie gabinetu. Kiedy pomimo prośby                      
P. Anuszewska nie wyszła z gabinetu, Burmistrz opuścił swój pokój i przyjmował 
następnych interesantów w biurze Przewodniczącego Rady Miejskiej. W tym czasie                      
P. Anuszewska zaczęła niestosownie się zachowywać, więc Z-ca Burmistrza P. Mróz wezwał 
Policję. Policjanci po przeprowadzeniu rozmowy wyprowadzili skarŜącą z sekretariatu. Po 
upływie ok. pół godziny, P. Anuszewska wróciła z powrotem do urzędu. W związku                       
z powyŜszym, po ustalonych powyŜej okolicznościach, naleŜy uznać, Ŝe skarga                           
P. Anuszewskiej jest bezzasadna. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski potwierdził, Ŝe P. Anuszewska jest bardzo częstym gościem 
urzędu. Jej wizyty dotyczą ciągle jednej i tej samej sprawy. Przedstawiane propozycje             
i moŜliwości rozwiązania sprawy, nie odnoszą Ŝadnych skutków i nie satysfakcjonują                  
P. Anuszewskiej. Nie pozostaje pracownikom i Burmistrzowi nic innego, jak być cierpliwym 
i wykonywać swoje obowiązki zgodnie z przepisami prawa. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr IX/56/11 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Wyszkowa. 
 
Ad. 11. 
P. Wiśniewski – Dyr. Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 
sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2010 rok 
(załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Ad.12. 
P. Dziubłowski nawiązał do uwagi Wiceprzewodniczącego Rady, która dotyczyła jego 
wystąpień i poinformował, Ŝe w trakcie zabierania głosu, nigdy nie przekracza wyznaczonego 
czasu określonego w statucie. 
P. Tauter w imieniu mieszkańców miasta, zwrócił się z prośbą, aby słuŜby miejskie nie 
wykonywały hałaśliwych prac na terenie miasta w godzinach nocnych. Poinformował, Ŝe 
dotarły do niego skargi od mieszkańców, Ŝe w ubiegłym tygodniu ktoś kosił trawę na 
trawnikach (ul. Sowińskiego, i ul.  Prosta) o 3.30 nad ranem. 
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P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa                     
i Rolnictwa poinformował, Ŝe ta sprawa jest mu znana, gdyŜ skargi dotarły i do niego. 
Jednak po interwencji okazało się, Ŝe prace te nie były wykonywane na zlecenie urzędu.  
P. Chodkowski spytał, czy nie ma takiej moŜliwości, aby place zabaw przy przedszkolach 
mogłyby być dostępne równieŜ podczas wakacji? 
P. Piórkowska spytała czy nie ma moŜliwości zorganizowania w parku miejskim występów 
naszych lokalnych zespołów? 
Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, Ŝe sprawa zarówno placów zabaw przy 
przedszkolach jak i występów w parku zostanie przeanalizowana. 
P. Mickiewicz wyraził swoje zadowolenie z okazji pomysłu w sprawie nadania honorowego 
obywatelstwa Gminy Wyszków Ks. Stanisławowi Szulcowi. 
P. Zaremba podziękował Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 
i Rolnictwa za naleŜyte wykonywanie swoich obowiązków. 
P. Turek spytał P. Mikołajczyka o moŜliwości nasadzenia kwiatów w Kamieńczyku. 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe zostanie nasadzone około 30 sadzonek kwiatów. 
P. Wróbel zaprosił wszystkich na „Dzień Konia”, który odbędzie się w Gulczewie w dniu          
29 maja 2011 r.  
 
Ad. 15. 
O godz. 13.50 uznając porządek obrad IX Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jerzy Kruk dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                       Wiceprzewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                          Zofia Gałązka                               Jerzy Kruk 

 


